
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 4. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 171
For et lille år siden lovede ministeren at får gjort noget ved hele medicinprisområdet, jf.
artikel på www.dr.dk 12/11-19: ”Minister vil stoppe, at prisen på medicin pumpes op: Det
er en hastesag at det var en hastesag”. Vil ministeren oplyse, hvad der er sket siden?
Der henvises endvidere til artiklen i Sundhedspolisk Tidsskrift 4/11-20: ”Patientforening:
Apotekere bør oplyse om henstand”.
https://www.dr.dk/nyheder/minister-vil-stoppe-prisen-paa-medicin-pumpes-op-det-er-en-
hastesag
https://sundhedspolitisktidsskrift.dk/nyheder/3974-patientforening-apotekere-bor-oplyse-
om-henstand.html

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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